

Date: 15/12/2021

Ref no. JTC/Disclosure/05/2021

Messrs.: Boursa Kuwait Company

Messrs.: Capital Markets Authority

fter Greetings,

**Subject: Supplementary Disclosure related to
the call out of the Ordinary General
Shareholder Meeting**

Reference to the subject matter above, upon the request of Boursa Kuwait Company and in supplement to the disclosure reference number JTC/Disclosure/04/2021 dated 14/12/2021, attached you will find herewith the supplementary disclosure form.

Jassim Transport and Stevedoring co. K.S.C.P

شركة جاسم للنقل والمناولة (ش.م.ك.ع) (59)
Jassim Transport & Stevedoring Co. (K.S.C.P)

Chief Executive Office
Adel Kohari

التاريخ: 2021/12/15

مرجع رقم: JTC / Disclosure/2021/05

عناية السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

عناية السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

تحية طيبة و بعد

**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن الدعوة لإنعقاد الجمعية
العامة العادية**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبناءً لطلب السادة شركة بورصة الكويت وإلحاقاً بالإفصاح عن المعلومة الجوهرية إشارة JTC / Disclosure/2021/04 المؤرخ في 14/12/2021 نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح التكميلي.

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع



الرئيس التنفيذي

عادل كوهري

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C. R. 23954

info@jtkw.com

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع

ص.ب 22801 الصفاة 13089 الكويت

تلفون: +965 2228 6100 - فاكس: +965 2228 6124

رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل جاري 23954

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية – افصاح مكمل
Material Information Disclosure - Supplementary

Date	15/12/2021	15/12/2021	التاريخ
Name of Listed Company	Jassim Transport and Stevedoring	شركة جاسم للنقل والمناولة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary disclosure related to the call out of the Ordinary General Shareholder Meeting	إفصاح تكميلي بشأن الدعوة لانعقاد الجمعية العمومية العادية	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	14/12/2021	14/12/2021	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الإفصاح	
<p>Upon the request of Bursa Kuwait Company and as a supplementary to the previous disclosure related to the call out of the Ordinary General Shareholder Meeting in which agenda includes discussing and voting on delegating the Board of Directors (BoD) to declare and distribute interim dividends to the shareholders on the financial period ended 30/09/2021; and to determine the percentages, amounts and distribution dates in accordance with the article 73 of the Articles of Association, please be informed that in the event the Ordinary General Meeting approves such authorization to BoD, the meeting date will be disclosed in the event the BoD decides to meet at a later stage to consider and discuss distributing interim dividends on the above mentioned financial period.</p>		<p>بناءً على طلب السادة شركة بورصة الكويت، وإحفاً بالإفصاح السابق المتعلق بالدعوة لانعقاد الجمعية العمومية العادية، والتي يتضمن جدول أعمالها بند للمناقشة والتصويت على تفويض مجلس الإدارة بإقرار وتوزيع أرباح مرحلية للسادة المساهمين عن الفترة المالية المنتهية في 2021/09/30، وتحديد نسب التوزيعات وقيمتها ومواعيد توزيعها طبقاً للمادة رقم 73 من النظام الأساسي للشركة. يرجى العلم بأنه وفي حال حصول مجلس الإدارة على موافقة الجمعية العامة على التفويض السابق ذكره، سوف يتم الإفصاح عن موعد الاجتماع في حال قرر مجلس الإدارة لاحقاً بحث ومناقشة توزيع أرباح مرحلية عن الفترة المالية المبينة أعلاه.</p>	
Impact of the material information on the company's financial position		أثر المعلومة الجوهرية (إن وجد) على المركز المالي للشركة	
No current Financial impact		لا يوجد أثر مالي حالي	

Authorized Signatory
Chief Executive Officer

المفوض بالتوقيع
الرئيس التنفيذي